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0. Gensidig orientering  

Orientering fra skole, kulturcenter, daginsti-

tution og medlemmer. 

 

 

Ad 0:  

• Der er stadig meget opmærksomhed omkring 

Corona, og Herning Kommune er nu også 

blevet ramt på skole- og SFO-området. 

• Der kommer to nye elever til skolen. 1 i den-

ne uge og en i uge 43. Pt. er vi 75 elever i 

skolen og 32 børn i Kaldalen. 

• Lejrskolen til Bornholm blev aflyst. Alle lejr-

skoler frem til jul, er i Herning Kommune 

blevet aflyst. Vi håber, at 5. og 6. klasse kan 

sendes afsted inden sommerferien. Pengene 

for den aflyste tur er gået tabt. 

• Der er ansøgt om midler til vuggestueafdeling 

med egen indgang osv. Den nuværende ind-

retning er ikke optimal i forhold til at drive 

vuggestue. 

• I Kaldalen er der blevet udarbejdet en solpoli-

tik. 

• Kaldalen skal overgå til Aula i starten af 

2021. 

• Der skal her i september/oktober laves APV i 

hele Landsbycentret. 

• Forventet regnskab 2020: Skolen får under-

skud i 2020. Kaldalen får plus. Uglebo ligger 

omkring et nul. 
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Formandens initialer: 

1.Budgetforslag 2021-2024                        

Orientering, diskussion og godkendelse.  

Ad 1: 

• Dorthe gennemgik overordnet økonomi for 

Herning Kommune. 

• Dorthe orienterede om forslag til høringssvar 

med fokus på både dagtilbud og skole. Der vil 

blive svaret omkring vuggestue, inklusions-

midler og midler afsat til ordblindeindsats i 

Herning Kommune. Der var opbakning til 

svaret. 

• Lasse orienterede om et fælles høringssvar fra 

størstedelen af alle daginstitutioner i Herning 

Kommune. Der ønskes flere voksne på bag-

grund af de gode erfaringer fra coronatiden, 

stop med den årlige 0,3% besparelse og der 

gøres opmærksomt på at budgettet skal frem-

skrives med 2,5%, da lønstigningen for pæ-

dagoger i 2021 er 2,3%. Der var opbakning 

til, at vi er en del af høringssvaret. 

•  

2. Evt 

 

 

 Ad 2:  

• Der blev spurgt til svar omkring materialer til 

svævebanen. 

• Der blev spurgt til vikar. Der kommer lidt 

ekstra vikardækning, når en lærer skal tage 

coronatest. Vikar dækkes internt. 

• Der har været oplevelser omkring at plads-

henvisning henviser børn fra vores område til 

Sdr. Felding, hvis man undlader at foretage 

valg. 

 

  

 


